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mimre om den vakre bygda vår. Det gode 
oppvekstmiljøet og det flotte samholdet som var 
og er i bygda. 
 
Tema kveldene på Tangen har presentert 
Rossfjord langt utover bygdegrensene. Spesielt 
den 20.februar da Johan Petter Barlindhaug var 
på besøk hos oss. Barlindhaug er leder for 
Distriktskommisjonen – en regjeringsoppnevnt 
kommisjon som snart (til høsten) leverer og har 
en evaluering vedrørende distriktenes muligheter 
– også Rossfjordbygda. Det var særdeles gledelig 
at det var så mange bygdefolk som møtte frem 
den dagen. Tusen takk alle sammen. 
 
Rossfjord Grendeutvalg 
Ole Henriksen 
leder  
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Fra naturens side er Rossfjord en perle i guds 
skaperverk, større naturskjønnheter som 
Rossfjordbygdene må du lete lenge etter. Disse 
naturskjønne bygdene er en trivselsfaktor i seg 
selv. Aktiviteten og miljøet skaper vi som 
innbyggere. At rossfjordingen har trivdes og 
fortsatt trives er det ingen tvil om. Syv 
bygdehus er plassert rundt om i bygdene. Hus 
som for det meste er reise på dugnad av 
bygdefolket , til felles nytte og til sosialt samvær. 
Vi har kirke og bedehus. Vi har også 
hvilehjemmet Lunden. For tiden står det tomt , 
men fortsatt ruger det som et monument over 
bygda og bygdas sosiale storhetstid. Den 
positive aktiviteten som vi skaper ved å ha et 
idrettslag som er på topp, bygdelag og 
bygdehus, hagelag og husflidslag med mer er 
også en stor trivselsfaktor for våre nye 
bygdefolk som har flyttet hit og blitt 
Rossfjordinger, og som igjen deltar i 
bygdeaktivitetene og kommer med nye og 
positive innspill. 
Bygdas nye prestefamilie, deltar aktivt i 
kirkeforeninga, med lørdagskaffe og kose 
kvelder. Er det ikke flott at alle trives – selv 
unge Chollada Nordås som kommer fra 
Thailand til vårt vinterlige klima trives – og den 
som er så heldig å finne seg en livsledsager fra 
Rossfjord, får i tillegg noe som ingen andre 
bygder eller byer tilbyr, nemlig en perfekt 
svigermor. 
 
Aktiviteten som ungdommen på Tennskjær har 
gått i gang med, skape arbeidsplasser, legge til 
rette for boligbygging, rett og slett, få en 
haltende bygd opp på føtter igjen. Småbåthavna 
på Rossfjordneset. Superhelg som ungdommen 
i bygda arrangerer, nå andre året på rad viser at 
også de unge er aktive. Alt dette er med på å 
skape en helhetlig trivselsfaktor i 
Rossfjordbygdene. 
 
Heimkomstdagene blir arrangert i år som 
tidligere år, der vi kan treffe utflytta 
Rossfjordinger , gamle som unge. Der alle kan 

EN PERLE I PARADISET, DET ER ROSSFJORD 
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Nord for skolen langt oppe i skogen ligger et hvitt hus med 
rød fjøs. På bygda kalles plassen for "Cuba". Dagny Myrvang 
bodde der, men i sju år har huset stått tomt. I høst ble det lys i 
vinduene igjen, og ryktet sa at en SØRING hadde slått seg 
ned der med sin familie. Vi tok oss en tur til Tommy Hagen 
for å finne ut mer. 
 
Hvordan havnet du i Cuba, Tommy? 
Svaret på det må bli todelt; kjærlighet og forfall. Kona mi 
kommer fra Rossfjordstraumen og jeg må nok være ærlig å si 
at det var hun som "lurte" meg nordover. Det angrer jeg ikke 
på. Dessuten trengte gammelhuset til konas farmor en 
oppussing for å kunne tas vare på videre; ergo forfall. 
 
Du er altså søring. Fortell litt om deg selv, og hvor du 
kommer fra. 
Jeg er 31 år, født og oppvokst i Oslo, nærmere bestemt Lille 
Tøyen Hageby på Østkanten. Jeg er gift med Astrid Myrvang 
og i oktober ble vi foreldre til Johannes. Jeg er utdannet jurist, 
glad i å synge og spille teater. I den senere tid har jeg dessuten 
blitt glad i friluftsliv. 

 
Er ikke friluftsliv noe man må være oppflasket med? 
Jeg tror man kan lære seg å sette pris på friluftsliv. Vi som ikke 
har fått det inn med morsmelka trenger nok noe ekstra for å 
få vekket interessen. Dette ekstra finner man blant annet i den 
vakre naturen som omkranser Rossfjorden. 
 
Hvordan trives du med å bo i bygda vår? 
Det spørsmålet oppfatter jeg som ledende. Nei, spøk til side, 
jeg må si jeg trives veldig godt. Naturen har jeg allerede nevnt, 
dessuten er det alltid hyggelig å stikke innom COOP for en 
handel. Bensinforhandleren er alltid 
blid, og Hege er redningen når det er noe dårlig på TV. Det er 
også hyggelig å ha kort vei til svigerforeldre som alltid tar oss 
godt imot. Til tross for den "enorme" aldersforskjellen har 
svigerfar også blitt en treningskamerat, og holder på å ta livet 
av meg i bakkene i lysløypa. Da er det godt at jeg som 
gjengjeld kan gi han noen harde 
taklinger på fotballen i gymsalen på onsdagskveldene. 

Fotballtreningene er ukas høydepunkt, og det blir alltid mye 
fliring. 
 
Er det ikke slitsomt å ha Svigermor boende kun 500 meter 
unna? 
Er det mulig å være anonym bare på dette spørsmålet? Det 
kunne nok ha vært slitsomt, men Klara og jeg har flott kontakt. 
Yndlingssporten er å "liksom" skjelle hverandre ut. Spennende å 
se hvor langt vi kan drive det før en av oss blir dødelig 
fornærmet. Dersom noe skal syes, vaskes, bakes, synges, males, 
hentes, bringes eller passes, så stiller Klara alltid opp. Hun må 
være den perfekte svigermor. 
 
Du arbeider i Sørreisa, hvordan går det på vinterstid? 
Det går veldig bra. Vi har lang gårdsvei, men han som brøyter 
for oss gjør en god jobb. Snør det om natta så er veien alltid 
brøytet før kl 7. Det er fint å ha litt tid i bilen på vei til jobb. Jeg 
hører på radioen og får med meg siste nytt. Etter jobb bruker 
jeg tida i bilen til å kople ut og senke "turtallet". 
 
Vi har hørt at asfalt-gutten kjører traktor. Stemmer dette? 
Dette medfører kun delvis riktighet. Jeg fikk en kort innføring 
av svigerfar og ble deretter sendt ut på egenhånd. Det endte jo 
selvfølgelig med at jeg havnet i grøfta på første prøvetur. Det 
lukta svidd kløtsj av Peugeoten til Hans da han måtte dra meg 
opp igjen. Jeg har tenkt på å ta noen kjøretimer hos Viktor og 
Helge til våren, så blir det nok bedre. 
 
Hvorfor heter det "Cuba"? 
Ja, det lurte jeg også på, og ventet meg en fyrrig og eksotisk 
historie. Visstnok var det en sesongarbeider som mente dette 
stedet minnet han om et sted han hadde jobbet på Cuba. 
 
Hva er det beste med å bo i Rossfjordstraumen, og hva 
savner du mest? 
Det beste er å ha et eget lite hus i skogen omgitt av stillhet. Det 
jeg savner mest er mine venner og min familie. Vi er så heldig å 
ha bredbånd, så det gjør det jo enklere å holde kontakten. Det 
er ikke få bilder vi har sendt av Johannes over Internett til 
farmor og farfar i Oslo. 
 
Hva er planene fremover? 
20. februar går jeg ut i fødselspermisjon og skal passe på 
Johannes. Reistadløpet skal også unnagjøres før vi setter kursen 
mot Toscana. Vi har leid en leilighet i en liten italiensk landsby 
13 km øst for Pisa. Der skal vi tilbringe 2 måneder under solen, 
og sende noen varme tanker nordover mens vi skåler i Chianti-
vin. Kommer hjem til heimkomstdagan. Og så får vi se hva 
tiden bringer på lang sikt. Det viktigste er å leve i nuet. 

 

Av: Erling Mikalsen 

SØRINGEN I CUBA 
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Bidrag til Rossfjordposten 2003 
Torgunn Årnes Strømseng 100 
Ted Årnes 300 
Solveig Møller 100 
Signe Harland 200 
Ukjent 100 
Wenke Straumsnes 100 
Åse & Martin Nordgård 200 
Tharald Tharaldsen 200 
Marianne & Svein Olaf Sundquist 100 
Arnt Iver Elvemo 200 
Harald Bondestad 300 
Mariann Salen 200 
Ann-Jorunn Magnussen 200 
Randor Pettersen 200 
Elly Rydningen 50 
Olaug Brox 100 
Torlaug Nikolaisen 100 
Egil Holmen 150 
Hilde Nordås 100 
Ole Kristian Johansen 100 
Landset Fysioterapiklinikk AS 300 
Norvald Rokstad 100 
Roe Årnes 300 
Svein-Børre Eide 100 
Torill Anna Opheim 200 
Ellis & Ole Berg 200 
Hugo Erland Hansen 50 
Reidar Nordås 150 
Ukjent 300 
Gerd Djupnes 100 
Gerd-May Hansen 200 
John Haugan 100 
Berit Salen Hauglid 100 
Karmen Bjørkås 200 
Inger Antonsen & Åge Poeli 200 
Einar Richardsen 200 
Gunhild Pedersen 100 
Helge Pettersen 100 
Bjørnar Nilsen 200 
Olaug Iren Goa Berntsen 200 
Arild Sørås 250 
Gunnar Solli 300 
Helmine Moe 100 
Ukjent 200 
Gunda Salen 100 
Rønnaug Irene Killie 50 
Kaare Stenseng 250 
Rigmor Simonsen 100 
Ukjent 200 

Liv Lauknes 150 
Oddbjørg Nordås 100 
Birger Amundsen 200 
Ketil Lindberg 150 
Aud Sissel Nordaas 200 
Kjetil Årnes 200 
Hanne Kristin Høyer 500 
Terje Simonsen 200 
Grete Schjelderup 100 
Elsa Ernstsen 100 
May Liss Bendiksen 200 
Ragnhild Opheim 200 
Kåre Bendiksen 100 
Astrid & Gunnvald Pettersen 200 
Else Helgesen 100 
Gunnar Fjellstad 100 
Evy Nermo Olsen 200 
Fokus Bank ASA 150 
Jorunn Antonsen 100 
Sylvi Westre 100 
Finn Norbye 500 
Thor Lund Johansen 200 
Tordis Grinningsæter 150 
Heidi Møller Martinsen 100 
Randi Ernstsen Moe 200 
Svein Rasmussen 150 
Solfrid & Ivar Einaren 100 
Krisplang L Tysen 200 
Torunn Nordaas Stafne 200 
Håkon Nordaas 100 
Ingrid Lajord 150 
Britt Hansen 150 
Iris Birkelund 150 
Jannie Oddbjørg Nicolaysen 100 
Åge Gundersen 100 
Sigmund Holmen 200 
Roar Rasmussen 100 
Greta Jannie Udbye 100 
Noralf Skog 100 
Asbjørn Birkelund 150 
Ole Henriksen 200 
Åse Johansen 100 
Elin Lindberg Sund 150 
Gerd Kjelle 150 
Eivind Ragnvald Pedersen 150 
Arne Borch 200 
Åse Nordmo 200 
Ann-Elise Sørensen 300 
Steinar Nordaas 100 
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Dagrunn Jørgensen 200 

Aslaug Lillian Konradsen 300 
Bente Nordgård 100 
Tangen Gjestestue 200 
Svein Henriksen 300 
Klara Haugland Myrvang 200 
Gerd Skog 100 
Ukjent 100 
Einar Olsen 100 
Olav Johan Skog 100 
Rønnaug Irene Killie 50 
Ted Årnes 250 
Ukjent 300 
Cesilie Ernstsen 150 
Ukjent 250 
Roar Rasmussen 200 
Frank Haugland 200 
Sølvi Rasmussen 100 
Svein Rasmussen 150 
Martin Ness 150 
Else & Magnar Erntsen 200 
Sverre Oppheim 100 
Arne Kvaal 200 
Hjalmar Gulmæle 300 
Elly Rydningen 50 
Ukjent 100 
Kåre Simonsen 200 
Lenvik Kommune 500 
Bjørnar Nilsen 150 
Ragnhild Opheim 200 
Hugo Martinsen 100 

Roe Årnes 300 
Reidun Olsen Kårvik 100 
Anette Stenseng 200 
Ludvik Nordaas 200 
Ågot K. Johansen 100 
Mariann Norbye 200 
Solveig Møller 100 
Liv Kristin Løkås 100 
May O. Sønvisen 200 
Geir Vidar Kristiansen 150 
Liv Kristin Løkås 100 
May Liss Bendiksen 200 
Bjørg Strømsnes 100 
Arild Sørås 150 
Svanhild Kristoffersen 100 
Kai Jensen 100 
Reidar Nordås 150 
Ukjent 100 
Anne K Johansen 150 
Jan J Johannessen 200 
Aud Sissel Nordaas 200 
Britt Hansen 100 
Ukjent 100 
Grete Schjelderup 100 
Ivar Hansen 200 
Bjørg Josefsen 250 
Rannveig Årnes Olsen 200 
Hugo Erland Hansen 50 
Dordi Elisabeth S Wang Øve 150 
Jarle Jakobsen 200 
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Har du lyst og komme deg ut i naturen, men så blir det 
med tanken? Ønsker du å få barn og barnebarn til å sette 
pris på friluft? Har du vont for å gå, og savner en god 
skogsvei? La deg inspirere av GRILLBUA. 
 
Grillbua ovenfor skolen er lett tilgjengelig og et ypperlig 
mål for en tur i skog og mark, sommer som vinter. Søndag 
8.februar møttes 15 små og store Rossfjordinger ved bua. 
Det var nysnø og 7 grader, med andre ord perfekte 
forhold for lek og kos. Noen kjørte akebrett, noen gikk på 
ski og andre på føttene. Det ble fort varmt inne etter at 
ovnen ble fyrt opp, og det var ikke få pølser som ble satt 
til livs! Det er kjempefint å ta med unger til Grillbua, sier 
Dagfinn Lajord,  som har med seg sønnen Joakim på 3 år. 
Det er lett å gå til bua og jeg vil oppfordre andre 
småbarnsforeldre til å ta turen hit. 
 
Grillbua ligger i enden av lysløypa opp og til høyre for 
skolen. Fra barnehagen er det flott skogsvei som kan 
benyttes i sommerhalvåret. I mørketida er det fint å gå 
etter lysløypa. Funksjonshemmede eller andre med 
spesielle behov kan kjøre opp til bua. Snakk med noen 
som har nøkkel til bommen.   
 
Grillbua er en flott trebygning med torvtak. Trevirket er 
hentet fra skogen rundt. Inne i Grillbua er det vedovn, 
benker og gjestebok. Utenfor bua er det grill/ bålsted med 
benker rundt. På utedoen er det isopor-sete, så do-besøk 
er ingen hustrig opplevelse!  
 
Grillbua ble bygget i år 2000, initiativtakere var Roger 
Rokstad og Harald Bjørhusdal. Disse to har lagt ned 
mange dugnadstimer i forbindelse med planlegging og 
bygging av bua. Harald var leder i samarbeidsutvalget på 
skolen på den tida. Det er samarbeidsutvalget som er 
ansvarlig for vedlikeholdet av bua. Barnehagen, 

sykehjemmet og IL Framsyn var samarbeidspartnere ved 
planleggingen av Grillbua. 
 
Hvem kan bruka Grillbua, Roger Rokstad ? Den er åpen 
for alle, barn , voksne og eldre. Barneskolen  bruker bua 
hver mandag når vær og føre tillater det, sier Frode 
Jørgensen. Ronny Pettersen opplyser at også 
Ungdomsklubben bruker den innimellom. Barnehagen 
går til Grillbua av og til. Jeg håper at enda flere vil ta bua i  
bruk, det hadde vært flott, sier Roger. 
 
Så Roger og Harald: Tusen takk for arbeidet dere har 
gjort slik at vi Rossfjordinger har fått denne flotte 
Grillbua til disposisjon! 

Bygdas skjulte skatt 

Grillbuas huskeregler: 
 
♦ Kos deg ute i skogen, Grillbua kan brukes av alle. 
♦ Ta vare på Grillbua. 
♦ Ta med egen ved, ikke bruk av skogen rundt. 
♦ Benytt gjerne utedoen. 
♦ Bålplassen er trygg om sommeren , det er grus i 

bunnen. 
♦ Ikke brenn plast eller lignende, den som kommer 

etter skal grille pølser. 
♦ Ta med søpla hjem. 
 
 
Klara H. Myrvang og Astrid M. Hagen 
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Så er et nytt husflidsår i gang igjen. Husflidslaget er 
fortsatt i full drift. Vi er 27 medlemmer, og de aller fleste 
er mer eller mindre aktive. I året som har gått har vi hatt 
mange ulike studieringer og andre aktiviteter. Nytt styre 
ble valgt på årsmøtet 2.feb.-04. Det gamle styret ble 
gjenvalgt. Det består av: 
 
Wenke Straumsnes  leder 
Jorunn Antonsen  sekretær 
Torill Opheim   kasserer 
Ann Elise Sørensen  studieleder 
Tordis Solbakken  styremedlem 
Merete Svestad    styremedlem 
For år 2004 har vi planer om å ha strikkekurs der vi håper 
at ungdomsklubben kan være med. Dette for å bidra for å 
få opp interessen for strikking blant de unge. I tilegg 
planlegger vi å ha studiering i grind vev, neverarbeid og 

englelaging. Never skal vi hente til våren, tørke og lage 
ulike ting av utover høsten. Vi håper også å få i gang 
knivmakerkurs og lefsekurs i løpet av året. Eller vil det 
være ulike tema på medlemsmøtene som fortsatt avholdes 
på Vonheim hver første tirsdag i måneden. Hver mandag 
møtes vi til felles husflidsaktivitet på Vonheim.  
I januar har vi holdt på med gjenbruk- ”Tryll med 
dongeri”. Dette er et prosjekt der vi har laget ulike 
nytteting av gamle dongeribukser. Det ble mange flotte 
produkter. 
Husflidslaget holder i dag til på møterommet på Vonheim. 
Dette rommet er for lite for oss. Nå ser det ut som om vi 
skal få nye lokaler. Vi er tilbudt lokaler på Coop’en. Det 
blir store lokaler der vi har mulighet til å sette opp vever. 
Mange av medlemmene har lyst å begynne med veving. 
Husflidslaget eier to vever som i dag er stuet bort, i tilegg 
er det mange av medlemmene som har vever som de 
ønsker å bruke. Med nye lokaler vi også husflidslaget 
kunne drive mer allsidig. Vi tror dette vil bidra i positiv 
retning for oss. Kanskje kan vi ha et lite husflidsutsalg?? 
 
Vi ønsker oss nye medlemmer. Har du lyst å være med? 
Kontakt en i styret, eller en du kjenner som er med. Du 
trenger ikke være en ”ræser” med håndarbeide for å bli 
med. Alle nye medlemmer er velkommen. 
 
Wenke  

Foreløpig program for Heimkomstdagene 2004 
03.07 – 10.07.2004 

Lørdag 03.07 Offisiell Åpning kl. 15.00 (På ”Torget” mellom 
Coop-Statoil) 
Åpningsfest på Vonheim i regi av I.L. Framsyn 

Søndag  04.07 Gudstjeneste i Rossfjord Kirke m/ kirkekaffe 
Fjelltur til ” Rapet ” 

Mandag 05.07 Arrangement Langnes & Rokstad Bygdelag 
Tirsdag 06.07 Fjærakveld - Grilling i Kravika kl. 16.00 
Onsdag 07.07 Arrangement i Sultinvik – UL Nordfløy 
Torsdag 08.07 Eldretreff arr. UL Nordfløy 

Fjelltur til ” Tinden” 
Fredag 09.07 Sykkeltur til Tårnevatnet – Familearrangement 

Arrangør Tårnelv Bygdelag 
Lørdag  10.07 Turmars og Matgilde på Tennskjer 

Ungdomsarrangement på Vonheim 
Avslutningsfest på Tangen Gjestestue. 

 
 

Dette er rammen for Heimkomstdagene. For 
øvrig blir det mye Underholdning, Klassetreff, 
Møteplass Tangen, Ulike konkurranser, 
Torvsalg med mye mer som kommer i 
programmet som presenteres i neste nr. av 
Rossfjordposten. 
 
Hilsen 
Gruppa for  
Heimkomstdagene 
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8. Klasse — Rossfjord skole 

Vi i 8. klasse har gjort en undersøkelse om nærradio i 
Rossfjordbygda. 

Vi har undersøkt hva folk i bygda mener om nærradio. 
 Resultatet viser at 82 % av Rossfjordbygda vil ha 
nærradio i lokalmiljøet. 96 % mener at skolen kan drive 
nærradioen. 

81 % mente at det kunne være aktuelt å ha nærradio en 
gang i uka. 6 % mente at det kunne være aktuelt å ha 
nærradio en gang i måneden. 
Vi har laget noen diagram som viser hva folk mener om 
dette:  
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NÆRRADIO I ROSSFJORDBYGDA 

HVOR MANGE VIL HA NÆRRADIO? 
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HVOR OFTE KAN DET VÆRE AKTUELT? 
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Dette er en utfordring for bygda! Vi på skolen 
håper at f. eks Grendeutvalget vil jobbe videre 
med dette! 
 
Undersøkelsen er laget av Stian Johannessen 
og Daniel Kristiansen fra 8. klasse ved 
Rossfjord skole. 
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I Norge er det mange fine steder, og jeg bor her i 
Rossfjord. Rossfjord er ei lita bygd, og det er fint 
her. Jeg har bodd her i to år. Jeg trives godt i 
Rossfjord, men av og til er det kjedelig. I Rossfjord 
har vi lite å gjøre. Det kunne ha vært flere ting vi 
kunne gjøre om ettermiddagene, f. eks: åpent 
svømmebasseng, og ungdomsklubben kunne vært 
mye artigere. 

I Norge er det veldig mye kaldere enn der jeg 
komme fra. Jeg komme fra Thailand og der er det 
varmere enn her i Norge. 

Det som er noen forskjeller mellom Norge og 
Thailand, Jeg bodde i byen og det er varmt, og all 
slekta mi var der. Om ettermiddagene var vi mye på 
besøk hos slekt og venner. 

I Norge er det kaldt og det var først gang jeg så 
snø. Det er kjempeartig med snø! Jeg har også lært 
meg å gå på ski, eller gjøre mange ting som har med 
vinter å gjøre. 

Jeg syns det er artig å bo i Norge, men Thailand 
er også mitt hjemland. 

Jeg liker begge landene kjempegodt!!! 
 
- Chollada Nordås - 
8 klasse. Rossfjord skole 

FINT Å BO I ROSSFJORD 

Som kanskje alle vet har Framsyn slått seg sammen 
med to andre lag, Vårsol og Kårvikhamn. Dette pga at 
hver av disse klubbene har for få spillere, men det er bare 
småguttene, småjentene og guttene som er sammenslått, 
og kalles VKF.( Vårsol, Kårvikhamn, Framsyn.) Dette 
var i fjor, men nå har småguttelaget over 30 spillere, og 
vil bli delt i to lag. VKF-spillerne vil i år få helt nye 
drakter, med eget navn og nummer på. 

Det er kommet to nye trenere i år for småguttelaget. 
Finn Magnussen og Gøran Henriksen, som begge er 
lærere på Rossfjord skole. Framsyn har de beste spillerne, 
men Vårsol og Kårvikhamn har også noen gode spillere. 
De fleste fotballekspertene mener at VKF småguttelag 
har de største sjansene til å vinne serien i sommer. (Alle 
ekspertene kommer fra Rossfjord!) 

Fremtidige planer: Noen av VKF lagene har tenkt å 
dra til Norway Cup i 2005, som er en av verdens største 
fotballcup for barn og ungdom. Pengene får vi fra et 
arrangement som heter Coca Cola cupen, som VKF står 
for. Cola-cupen er en venneturnering for folk over 15 år.     
Og hver deltager må betale 100 kroner for å være med i 
cupen. I år ber vi om et større oppmøte av foreldre og 
fans, for vi lover god norsk angrepsfotball!!! 
 
Andreas Johansen og Anders Konradsen 

VKF 

Soldag ved Rossfjord Skole 
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Til alle jeg kjenner og mange flere. 
 
Jeg flyttet fra Rossfjordstraumen i 1959, og havnet utrolig nok her i byen. Det gikk troll i ord , for min mor brukte mange 
ganger uttrykket ” ønsker du var gift og bodde i Bergen ” når jeg ikke var lydig i oppveksten. 
I 1962 giftet jeg meg med en ekte bergenser – Terje, og vi fikk 2 barn, og etter hvert 5 barnebarn. 
Både vår datter Mette og sønnen vår Jørn er godt kjent i Straumen. Vi var der ofte mens de var barn, og de lengtet like 
mye som meg nå solen begynte å varme om våren. De ville til mormor og morfar. Barnebarna våre kjenner også bygda 
og alle har vært der, noen flere ganger. 
Når man blir eldre og har tid til å kjenne etter, så blir man klar over hva trygg og god oppvekst har betydd og hvor 
røttene er. HEIM betyr Rossfjordstraumen for meg og det vet alle mine. 
Nå når både far, Sverre Bakken og mor, Margit Bakken er borte, trodde jeg ikke lengselen nordover skulle være så sterk, 
men i fjor var det rart, for første gang på årevis var vi ikke i Straumen sommerstid. Jeg regner det derfor som sikkert at 
det ikke skal gå nok et år uten Rossfjordtur. Vi håper Tangen gjestestue består, for der har vi bodd de siste årene, og der 
blir vi alltid godt mottatt. 
Gleder meg allerede (Terje og) og håper å treffe riktig mange kjente. 
Til slutt: en eldre dame kjenner deg kanskje ikke igjen, men hvis du drar kjensel på henne, så snakk til!! Jeg er ikke svær-. 
 
Godt år til dere alle, så sees vi 
Hilsen Elin (Bakken) Hammersland 

Utflytta Rossfjording — Elin Hammersland 

Tili i 2003 bei det bestæmt at vi sku feire nyttårsaftn i sydn 
dettan året.Vi bynte å spare te turn, samtidi som reisemål bei 
avklart. Gran Canaria e jo et naturli valg på dennar årstia. 
Ætte kvært som tia nærma seg oppdaga vi at julefeiringa 
åsså kom te å bi spesiell. Vesst sørn gledde vi oss te 
sjølvaste julaftn, mæn dæsken det sku bi fint å våkne 1 
juledag å vette at man sku te sydn om en 2-3 daga.”Det” sku 
bi jul det. Å det bei det og!  
Flye gikk frå Tromsø den 27.12. Kl. 17.00 yes, yes! 
 
Førrventningan hva selvfølgeli på topp, og det hva i høgste 
grad humøre og. Vi som rægnes som godt voksn hadde nok 
en del av julegåtte, mæ ribbefett pluss div. godt svøpt rundt 
metre partia av kroppen, som kanskje allereia før jul ikkje 
ægna seg så godt på strandpromenadn. 
Men ka farsken, litt bleikfeit og mæ glans og glød i auan bar 
det no ombord i flye. 
 
Flyturn te Gran Canaria e det mange som har ærfart, så eg 
skakje førtælle nokka om den! ”Kan vel være grett at dæm 
har særvering om bord”. 
 
Ca. i 3-tia om natta ankom vi hotælle, trøtt å jækli, men gla 
førr at måle hva nådd. Han Jon (ja; Blund) gjor en go jobb 
den natta. 
 
Dagan gikk fort, sånn som dæm vanlivis gjør når man har 
det arti. 
Nyttårsaftn kom, vi tråppa opp på en av strandpromenadn`s 
”in”plassa. Bestelte oss et 18-mannsbord (førr det hva 
faktisk så mange vi hva). Det hva kun 3 av de 18 som ikkje 
kan kaille seg førr Rossfjordinga. Dettan ”måtte” jo bi et 18 
mannsbord som betjæninga seint kom te å glømme! Ingen 

kan i ættertid sei at det e lætt å særvere 18 fæststæmte 
nordlænninga på sydntur, kor over hallpartn e`onga å 
ongdomma, i tellegg kjæm 98 % av dæm frå Rossfjordn. 
Ikje nokka å sei på at kelneran te slutt måtte bynne å 
skjenke seg! Når no mat og drekka omsider blei assestyrt, 
e det ikje godt å sei kæm som hva mæst ”pådrefsa” av den 
voksne garde. Betjæning eller gjæsta?! Gjæstan bynte 
ihvertfall å få en del gratis påfyll på sluttn. ”Sånt nokka” 
har no aldri stælt humøre frå en ækte Rossfjording. 
Fyrværkerie heime e`nok førr en fjært å rægne 
sammenligna mæ det som kom der nere. Det hva nok 
tydeli at dæm ikkje hadde heilt klare regla angåanes 
oppskytingsrampa og påtennings-prossedyra. Men det hva 
en stor opplevelse å alle kom heilskinna frå det. Det hva 
nok den einaste gongen at undertegnende har hadd det 
”arti” nok, mæ bære å se på. 
 
Alt har en slutt, så åsså dennar Nyttårsaftn. Ættermæle på 
den kveln må bi at det e den bæste nyttårsaftn eg har hadd 
på 43 år. Trur nok det gjalt fleire i det reisefølle. 
Det hva no ”heller” ikje av veien å våkne 1 nyttårsdag 
(dog litt præga av foregående aften) å vette det at vi hadde 
10 daga igjen i sydn. 
Det e ei historia førr seg, å den kjæm nok aldri på trøkk. 
Vett bære det at steikanes arti, ja det hva det.  
Kan på det sterkaste anbefale tidspunktet for sydntur. 
 
Som avsluttning vil eg takke alle involverte på turn førr et 
steikanes fint reisefølge, samtidig få ønske sambygninger å 
andre et knakanes godt nytt år. 
 
Hugo R. 

EI ANSLEIS NYTTÅRSFEIRING!  
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Hei Rossfjordinger! 
 

Fikk høre om lokalavisen ROSSFJORDPOSTEN 
og fikk lyst til å sende en liten etter- juls hilsen. Jeg er 
utflyttet Rossfjording og har alle mine 
barndomsminner  fra bygda. 

Når jula kommer da kommer ofte 
barndomsminnene fram. Juletida har en egen evne til 
å kalle fram det myke, det  barnslige i oss. 

Når jeg kommer til Rossfjordstraumen på ferie, er 
bygda ikke til å kjenne igjen, slik jeg husker den. Det 
er kommet mange store og nye hus til, mange hus er 
også borte nå. 
"Men dei gamle fjell i syning om er alltid eins å sjå." 

Da min familie flyttet til Rossfjordstraumen  var vi 
som innvandrere å regne. Vi hadde ikke besteforeldre 
eller onkler og tanter der i bygda. 
Vi hadde  fars familie i Solidalen, og det var jo et 
stykke vei når ikke bilen var allemannseie. Mors 
familie bodde i Søgne ved Kristiansand, så dem 
hadde vi bare kontakt med pr. brev, eller når vi en 
sjelden gang reiste på besøk til Sørlandet. 

Jeg tror vår familie ble tatt vel i mot i 
Rossfjordstraumen for jeg følte meg alltid hjemme 
der. De gamle som jeg husker så godt, de navnene 
deres finner jeg nå på gravstøttene på kirkegården i 
Rossfjord. Jeg er takknemlig overfor disse sliterne 
som har lagt ned sin vandrings stav, og som gjorde 
vår barndom så rik. 

Da vi kom til bygda, kom vi med båt til 
Rossfjordkaia. Vi kom fra Finnmark. Det var det 
Herrens år 1937 Om bord var far, mor og fem barn, 
og diverse bibelkvinner og hjelpere. Jeg var den 
yngste da, 1/2 år og lå i en komse. Foruten alt 
flyttegods hadde vi også 2 kyr med i lasterommet, slik 
at vi fikk melk  de dagene reisen varte.  

Det at vi kom fra Finnmark, var jo på grunn av at 
far og mor drev sitt misjonsvirke blant samene, noe 
de fortsatte med så lenge de levde. 

Så flyttet vi inn på Solheim. Den gården var til 
salgs og mine foreldre slo til. Dette husker  
selvfølgelig ikke jeg noe av, men jeg husker mine 
barneår som lyse og gode. 
Mine første skole dager gikk jeg i huset til her og fru 

Holmen sammen med barn på min egen alder. Fru 
Holmen som var min lærer, var god og kjærlig ,og 
hadde stor tålmodighet. Henne hadde jeg  stor 
respekt for. Det var krig i Norge og tyskerne hadde 
okkupert skolen så vi brukte en av Holmens stuer til 
klasserom. 

Når jeg tenker tilbake, minnes jeg at sommeren  
alltid  var varm og stabil  og vi badet mange ganger 
om dagen i Rossfjordvannet. Det var før 
forurensningens tider. Og den gang da "Holmemoen 
"var allemannseie.  Den var en yndet utfartsplass for 
store og  små. 

Vinteren var som regel tørr og kald, og vi gikk 
mye i hjemmelaget" lugger og ladder," så vi var alltid 
varme på føttene, og rapp på foten når vi lekte "sau 
og bjørn" og andre leker. I skibakken var vi nesten 
daglig. Og mørketiden var også så spennende. 

Jeg kan se for meg  nordlyset  som blafret over 
himmelen i alle regnbuens farger og  alle stjernene 
som vi telte når vi laget engler i snøen. 

Til vårt hjem på Solheim kom det alltid mange 
syke, søkende og skrøpelige mennesker, som trengte 
forbønn og annen hjelp. Det var ikke så sjelden at vi 
lånte bort våre egne  senger til noen som trengte den 
bedre enn oss. 

Vi som var barn, kunne jo flytte over til søsken å 
ligge, eller vi kunne ligge i høyet på loven om 
sommeren, for det var jo så spennende. 

Slik var det nok tanken om å bygge 
"Hvilehjemmet Lunden" i bygda ble født. Far og mor 
ville at syke og trengende mennesker skulle ha en 
egen seng, kanskje helst et eget rom. 

Den drømmen ble jo en realitet, og  bygget står 
der i dag som et monument over to innflyttere som 
hadde tro og kall til å hjelpe alle som trengte det. 

Vi er 7 søsken + en pleiesøster. Bare to brødre 
bor fremdeles i bygda. De gode barndomsminnene 
de er fra Rossfjordstraumen. 

Jeg bor nå i mors barndomshjem i Søgne 
sommerhalvåret. Vinterhalvåret bor jeg i Torrevieja i 
Spania. 
 Jeg ønsker kjente og ukjente Rossfjordinger Godt 
Nyttår. 

 Johanne-Marie Solli 

Utflytta Rossfjording - Johanne-Marie Solli 
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Marius bor på Kistelva og går i 10. klasse ved 
Rossfjord skole. 
Han er en sosial fyr og har lenge hatt interesse for 
alle typer ungdomsarbeid. Blant annet er han med i 
4H, arbeider med musikk og er leder av elevrådet 
ved skolen. Han ble valgt som leder i Lenvik 
Ungdomsråd (LUR) 27. november i fjor, et verv 
som har ett års varighet. 

I år er det aktive ungdomsrådet satt sammen av 
Roger Skog (Nordborg vgs.), Øyvind W. Simonsen 
(Gibostad Ungdomsskole), Malin Abrahamsen 
(Kårvik Ungdomsskole), Maria Aspevoll (Senja vgs.) 
og Ragnhild Huurnik (Finnsnes Ungdomsskole). 
Lars Nordmo (kulturkonsulent) fungerer som 
sekretariat for LUR. Ungdomsrådet består av 
elevrådsrepresentanter fra samtlige skoler i Lenvik, 
men ikke alle skoler er like flinke til å stille opp. 
LUR var borte i flere år, før det ble vakt til live 
igjen. Rossfjordingene har i denne perioden vært 
meget pliktoppfyllende ovenfor LUR, og har 
representert rådet gjennom hele perioden. Før 
Marius tok over, var Rossfjordingen Roger Skog 
leder av LUR – han gjorde en kjempejobb. 

LUR arbeider hvert år med et rusfritt 16. mai-
arrangement på Finnsnes. I tillegg arbeides det med 
kollektivtransport, bassengtilbud, kartlegging av 
ungdomsaktiviteter og samarbeid mellom 
ungdomsklubber. I tillegg er LUR med i prosessen 
med dannelsen av ungdomssenter på Finnsnes 
Ungdomsskole. 
Marius forteller: "Jeg er med i LUR fordi dette er et 
viktig politisk organ for ungdom, og når jeg 

MARIUS ROKSTAD - LEDER AV LENVIK UNGDOMSRÅD  

representerer skolen min, ser jeg 
på dette som et ansvar jeg har 
fått. Ungdomsskolen har gitt 
meg mye tillitt da jeg ble valgt 
som elevrådsleder. Det er 
derfor viktig at jeg aktivt 
representerer ungdommen 
fullt ut." Og han 
fortsetter: "Jeg ble 
i n t e r e s s e r t  i 
ungdomsarbeid da 
skolen spurte om 
jeg ville delta i 
Prosjekt Ungdom i 2002. Dette var et arbeid som 
ble organisert gjennom NUR i Rossfjord. Etter 
dette har det bare blitt mer og mer." 

Ungdomsrådet i Rossfjord har hatt flinke 
aktører i flere år, og er nå i en overgangsfase. 
Rossfjord ungdomsråd er imidlertid avhengig av 
aktive ungdommer, og det er derfor viktig at noen 
nye kommer inn. 

Hvis en vil ha noe gjort, er det viktig å satse på 
ting som er oppnåelige. Det er avgjørende at det 
faktisk blir gjort noe, for at noen skal ha tillitt til 
LUR. Avslutningsvis sier Marius at han ønsker seg 
mer aktiv deltagelse blant ungdom flest. Skal 
ungdommen få til noe, må de selv ta initiativ, slik 
som Marius har gjort!!! 

 
 

Red. 

Det er gøy å gå på ski 
IL Framsyns ski/turgruppe 2004 består av Geir 
krikhaug (leder), Tom Holmen, Astrid M. Hagen, 
Benno Pettersen og Arne Kvaal. 
Kontakt ski/turgruppa for nærmere info. 
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Ja, det skjer ting i bygda: 
 
 En dag jeg skulle fylle bensin i full fart og skynda meg 
inn for å betale, fikk jeg en skikkelig overraskelse. For 
inne på stasjonen var det plutselig blitt en minikafé. Rett 
innenfor døra stod et bord med stoler rundt. Nåkka så 
koselig! Jeg tenkte at her kan folk møtes, kjøpe kaffe 
muffins og sjokolade. Ikke nok med det, men har man 
lyst på noe mer, så kan man kjøpe landgang, pizza og 
pølser m. m. 

 
 Snakk om et flott tilbud! 
 
Til dere på Statoil i Rossfjord: Det er så flott at dere tar dere bryet med å 
yte ekstraservice, og at dere legger til rette  for at bygdefolket kan møtes. 
Så takk for initiativet, det var nettopp det vi trengte – en ny møteplass. 
 
Hilsen Linda M. Sørgjerd 

”Bensin med nogot attåt”  

Til sommeren, nærmere bestemt torsdag 24. juni til 
søndag 27. juni, skal Midnattsol 4H være teknisk 
arrangør av årets fylkesleir i 4H. 
 
Vi har leid leirstedet på Langnesodden som nå er 
bygd opp igjen, etter at taket blei ødelagt i 2000. 
Der er stort moderne kjøkken, med alt utstyr og 
stor spisesal. Men på leir skal man ligge i telt og 
spise ute. 
På fredag og lørdag er det kurs, men kursene varer 
ikke hele dagen, så vi har god tid til andre 
aktiviteter. Av kurs har vi foreslått: 

Indianerleir 
Havfiske og slukstøyping 
Mekking 
Pistolskyting 
Flåtebygging 
Linedans 
Forming 
Husdyr 
Elektronikk 
Fugletitting og 
Mat av ville vekster 

 
Når vi ikke er på de forskjellige kursene, skal vi knyte 
knuter, padle, ro, bade, spille volleyball, ha 
forskjellige konkurranser og kose oss rundt leirbålet 
Lørdagskvelden har vi grilling og fest. 
Søndag avslutte vi med volleyballturnering. 
Vi håper det kommer mange 4Here fra heile fylket og 
at været blir bra, da skulle alt ligge til rette for ei 
kjempetrivelig helg. 
 
Litt om 4H 
4H finnes i mange land, til Norge kom 4H i 1936, i 
Troms er det ca. 20 klubber, vår klubb ble stifta i 
1997. Den eldste klubben i fylket er 50 år. 
Målet til 4H er å utvikle en aktiv ungdom med faglig 
og praktisk innsikt og kunnskap. 

Fylkesleir på Langnesodden 
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Så var vi i gang igjen! Selv om det var ”dårlig” 
stemning i styret før jul pga noe negativ 
tilbakemelding og ”oppoverbakkejobbing” har vi nå 
nytt mot. Juleferie og avslapping har gitt fornyet 
energi. Vi går på med krum hals og er i full gang 
med planlegging av det nye året. 
Som de fleste nå vet har Framsyn vært gjennom en 
omstillingsprosess de siste årene. Også i år er det 
blitt en del endringer. Etter årsmøtet 7/2-04 er styret 
satt sammen på følgende måte: 
Jon Ivar Strømsnes   leder 
Oddbjørn Nermo  kasserer 
Wenke Straumsnes  sekretær 
Frank Haugland   fotball 
Geir Kirkhaug    ski/tur/turn 
Gunnar Solli   Vonheim 
Disse sitter i hovedstyret. I tillegg har vi 
medlemmene i undergruppene. Disse møter ikke på 
hovedstyremøtene hvis ikke annet er avtalt. 
Fotballgruppa: Frank Haugland (leder), Geir Vidar 
Kristiansen og Torbjørn Fredriksen (baneansvarlig), 
Hilde Nordås 
Ski/tur/turn: Geir Kirkhaug (leder), Benno 
Pettersen og Arne Kvaal (løypeansvarlige), Astrid 
Myrvang Hagen, Tom Holmen. 
Vonheim: Gunnar Solli (leder), Ronny Pettersen 
(klubbleder), Geir Nermo, Steve Noraas, Frode 
Berg.  
Hovedstyret i Framsyn har for året som er gått hatt 
styremøte en gang pr. mnd med unntak av 
sommermånedene. Det har vært jobbet systematisk 
for å bedre den økonomiske situasjon til laget. Vi har 
blant annet skaffet 11 sponsorer, noe som betyr mye 
for oss økonomisk. Vi har også jobbet mye med å 
redusere kostnadene på Vonheim. For det nye året 
har vi satt sammen Vonheimstyret av ulike 
håndverker slik at vi i minst mulig grad må kjøpe 
tjenester. Noen rom i huset har fått klokkestyring på 
strømmen.  En del av Vonheim er blitt malt i løpet 
av sommeren 2003 (noe som virkelig trengtes). 
Malingen ble sponset av Steinar Nordås, Ole Straumsnes, 
Herold Strømsnes, Roe Årnes og Klaus Johansen. Vi takker 
så mye for dette bidraget! Vonheim har også fått 
flaggstang. Denne er sponset av Ole Straumsnes og 
Gunnar Solli, og de to herrer fikk god hjelp av Jan 
Enoksen, og Steve Olsen til å grunne, male og sette opp 
stangen. Takket være dere kan vi nå flagge på 
Vonheim ved ulike anledninger. Tusen takk! 
Ski/tur/turngruppa har i året som gikk vært lite 

Nytt framsynår 
synlig. Skikarusell ble det ikke i 2003 pga lite snø. 
Framsyn har fortsatt turkasse ved Aspholtet, mens 
kassen ved Høgstad er tatt ned da grunneieren ikke 
gav oss lov til å ha den der lenger. Kassen ble 
flyttet til løypetraseen til Tårnevannsløypa, litt 
nedenfor Høgstad. Dessverre får vi heller ikke av 
den grunneieren lov å ha kassen der (!), så det 
jobbes nå med en annen løsning. Vi blir også å 
satse på trimkasser andre steder, og vi håper også 
at vi klarer å merke noen turløyper. 
Framsyn har en turngruppe for jenter. Det er 
Johanna Ågren som har denne gruppen. Dette har 
vært et populært tiltak, og vi takker Johanna som 
har tatt initiativet til å få i gang dette. 
Fotball er fortsatt den største aktiviteten til 
Framsyn. For 2003 har vi hatt fem lag. Vi har hatt 
ett samarbeid med  Vårsol og Kårvikhamn på 
småguttenivå. Laget kalles VKF. For 2004 er dette 
samarbeidet utvidet til, utenom småguttelag, også 
til guttelag og småjentelag. Samarbeidet på tvers av 
bygdene har fungert svært godt, og det jobbes nå 
for å kunne sende VKFlag til Norway Cup 2005.  
Utenom å holde lagene i gang i sesongen vil det for 
2004 også jobbes med dommerrekruttering. 
Fotballkretsen tilbyr dommerkurs for ungdommer, 
med tanke på at de kan dømme på aldersbestemte 
kamper.  
De siste årene er det blitt mer og mer populært for 
ungene i bygda å drive alpinsport, og mange av 
foreldrene kjører ungene sine til bakken på 
Finnsnes flere ganger i uka. På bakgrunn av den 
store interessen for alpinsport holder styret i 
Framsyn på å utrede muligheten til å bygge eget 
alpinanlegg her. Dette er et spennende prosjekt, 
som vi håper lar seg realisere. 
Ellers så håper vi at idrettslaget fortsatt kan være 
en aktiv brobygger mellom voksne og barn her i 
bygda, og at vårt bidrag er positivt i forhold å 
”holde bygda i gang”. 
 
Styret 
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LAN-PARTY 
 
Det planlegges å arrangere LAN-party under 
Heimkomstdagan på Vonheim Lørdag den 10. juli. Vi har 
allerede fått mange påmeldte, og hvis det er flere som er 
interessert, så må de ta kontakt med Marius Rokstad så raskt 
som mulig 
på e-postadresse; marius.rokstad@nrkpost.no -  
mobil; 980 36 599 
For folk i alle aldre! 

NUR er inne i en aktiv periode. Utenom Strategi 
Rossfjordbygda jobbes det fortløpende med ulike 
tiltak og prosjekter. 
 
Bygdeservice, Utvikling av Rossfjordbygda inn i 
kompetansesamfunnet, Infrastruktur / tilrettelegging 
for ulike arrangement, og etablering samt oppfølging 
av Nettverkkredittgruppe er det en bruker mest tid 
på for tiden. I tillegg er vi også med på planleggingen 
av Energidagene (Barents Energimesse) som skal 
avvikles i september. 
 
Pr. dato er det etablert 4 nettverkkredittgrupper med 
21deltakere og i tillegg har vi en 5.gruppe som har 
sendt inn søknad til Innovasjon Norge. Dette 
stadfester og bekrefter at Rossfjordbygda både kan 
og vil ta del i utviklinga av vår kommune. 
 
De nære ting som inngår i Strategi Rssfjordbygda er 
Super Helga som går av stabelen i tidsrommet 2. til 
og med 4. april. – Med Bygdekveld på fredagen og 
ulike aktiviteter resten av helga både for store og små. 
Super helga har fokus på ungdom . Et årlig 
arrangement på lik linje med Heimkomstdagene og 
Potetfestivalen. 

Nytt fra NUR 
 
Den lokale etablererskolen vi gjennomførte i 2002 
/2003 var en suksess – Nå planlegger vi et nytt 
opplegg. Ta kontakt for nærmere informasjon. 
(77846760) 
 
Johan Petter Barlindhaug var gjest på vår siste 
Bygdekveld. Han er regjeringsoppnevnte leder av 
Distriktskommisjonen. Bygdekvelden ble en suksess 
ved at bygda møtte fulltallig opp og vi fikk høre om 
nye tanker og strategier for distrikts Norge. Rita 
Myrvang presenterte tiltak og prosjekt i 
Rossfjordbygda. 
 
Barlindhaug ga i ettertid uttrykk via media at han var 
imponert over den helhetstenkning vi la til grunn for 
Strategi Rossfjordbygda. Vi må vel tørre å si at han ga 
oss en klar  ”Sekser” som gir oss motivasjon til 
fortsatt aktiv innsats for Rossfjordbygda. 
 
Mars 2004 
Erling Mikalsen 
prosjektleder 



 

 

N UR ble stiftet 28.mai 1995. NUR bistår lokale etablerere i å 
konkretisere prosjekter og søke finansiering. Vi følger også opp 

etablererne gjennom hele etablererprosessen der det er ønskelig og der vi har 
kapasitet. 
 
M å l :  
Foreningens hovedmål er å  fremme utviklingen av det eksisterende næringsliv 
samt legge forholdene til rette for nyetableringer i Rossfjordbygda. Dette skal 
skje gjennom å bidra med kompetanse og veiledning innen faglige og 
økonomiske spørsmål. 
 
NUR hjelper etablererne til å komme videre med prosjektene gjennom å 
formidle kontakt med offentlige myndigheter, finansiører og andre som på ulike 
måter bidrar til realisering av etablererprosjekter.  
 
B y g d e u t v i k l i n g :  
Gjennom bygdemobiliseringsprosjektet har NUR fått muligheten til å fortsette 
det positive arbeidet som var påbegynt i bygda. Næringsutviklingsprosjekter 
som dukker opp i prosjektperioden følges opp av prosjektleder og styret i NUR.  
 
K o n t a k t n e t t :  
NUR bruker sin kapasitet til nærings– og bygdemobiliseringsprosjekter. Vår 
styrke ligger i et godt kontaktnett og i det at vi får bistand fra andre, som Troms, 
Lenvik kommune, Troms fylkeskommune og Fylkesmannen i Troms. 
 
Prosjekt leder : 
Erling Mikalsen er tilknyttet NUR som prosjektleder, 

NUR  jobber med ulike nærings og bygdeutviklingstiltak. I tillegg til at en følger 
opp tidligere prosjekt jobbes det f.t. med nye prosjekt som Næringsforum , 
Bygdeservice og Forstudie Rossfjordbygda i utvikling. Vi mener at kompetanse 
og engasjement er en viktig infrastruktur i et bygdesamfunn – på linje med 
kommunikasjoner , energi og telefon.  

 

Telefon: 77 84 67 60 
Telefaks: 77 84 75 23 
E-post: nur@rossfjordbygda.no 
Kontonummer Rossfjordposten: 4776.12.33455  

Stoff/forslag til Rossfjordposten sendes:  
 
Rossfjord skole v/Finn Magnussen ...eller 
E-post: rossfjordposten@rossfjordbygda.no 

FORENINGEN FOR NÆRINGSUTVIKLING I 
ROSSFJORDBYGDA 
SENTRUM 
9302 ROSSFJORDSTRAUMEN 

IKKE GLEM Å STØTTE ROSSFJORDPOSTEN !!! 

 

Våre kostnader er i sin helhet knyttet til distribusjon og trykking ! Vi som arbeider med denne gjør dette på helt frivillig basis og 
håper at vi kan fortsette med det så lenge vi får dekket de faktiske kostnader ! 

 

Kontonummer Rossfjordposten: 4776.12.33455  

Ny WEB på plass: 

 

www.rossfjordbygda.no !!!! 

 

Sidene er operative NO! Mange er allerede 
medlemmer (koster ingenting), og medlemmer 
kan legge ut bilder og nyheter helt alene! Stoff 
derfra kan bli brukt i fremtidige Rossfjordposter... 

Rossfjordposten utgivelser 2004-2005 

 

Materiellfrist Utgivelsesdato 

Fredag 21. Mai 2004 Uke  26 

Fredag 17. September 2004 Uke 42 

Fredag 19. November 2004 Uke 51 

Fredag 18. Februar 2005 Uke 10 


